
 ZÁPIS 

     o průběhu XVIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

     konaného dne 8.9.2022 v 18:00 hodin v klubovně hasičské zbrojnice. 

 

 

K bodu č. 1 – Zahájení 

Pan starosta Ing. Ondřej Hudec zahájil XVIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

v 18:00 hodin a všechny přivítal. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Informace o konání Zastupitelstva jsou vyvěšeny na úřední desce úřadu městyse Ostrov u Macochy 

a v pozvánce, kterou zastupitelé obdrželi. 

 

Přítomno je 12 členů zastupitelstva, jedná se o nadpoloviční většinu, takže zastupitelstvo je 

usnášení schopné. 

Omluveni jsou: Milan Keprt, Mgr. Josef Škvařil, Zdeněk Musil 

 

Přítomen je 1 občan. 

 

Zapisovatelka: Hana Opatřilová 

 

Pan starosta navrhl jako sčitatele hlasů paní Florkovou Hanu. Jelikož nebyly vzneseny další návrhy 

a paní Florková souhlasila, pan starosta navrhl usnesení. 

 

Usnesení 264/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy určuje Hanu Florkovou sčitatelkou hlasů při jednání  

XVIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 1:   pro: 12      proti: 0  zdržel se: 0 

      

 

K bodu č. 2 – Schválení programu 

Pan starosta uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi program společně s pozvánkou na zasedání, 

program byl zveřejněn na webových stránkách obce a byl také vyvěšen na úřední desce městyse.  

 

 

Jelikož nebyly žádné připomínky ani doplňující návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 
Usnesení 265/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

program XVIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy.  

 
 

 Zahájení, určení zapisovatele a sčitatele 

 Schválení programu 

 Schválení ověřovatelů zápisu 

 Rozpočtová opatření č. 5, 6 a 7 

 Navýšení příspěvku pro ZŠ 

 Rozpočtové opatření č. 8 

 Plnění rozpočtu 1-7/2022 

 Zřízení VB – přípojka NN ke staré škole 

 Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 1689/1 - Hejnovka 



 Schválení územního plánu 

 Zpráva o činnosti rady městyse 

 Dotazy, připomínky a podněty 

 Závěr 

 

 

Hlasování č. 2:  pro: 12        proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 3 – Schválení ověřovatelů zápisu 

Pan starosta navrhl na ověřovatele zápisu pana Zdeňka Vašíčka a pana JUDr. Františka Pernicu.                              

Jelikož nebyly vzneseny další doplňující návrhy a navržení zastupitelé souhlasili, nechal pan 

starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení 266/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

určuje 

Zdeňka Vašíčka a JUDr. Františka Pernicu 

ověřovateli zápisu z XVIII. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 10    proti: 0  zdržel se: 2 

Zdržel se pan Zdeněk Vašíček a pan JUDr. František Pernica. 

 

K bodu č. 4. – Rozpočtová opatření č. 5, 6 a 7 

Pan starosta upřesnil některé významnější položky. 

Rozpočtové opatření č. 5 bylo schváleno Radou městyse dne 27.6.2022 

Příjmy zvýšeny o 19.600,-Kč 

15.000,-Kč - Nebytové hospodářství 

4.600,- Kč - Veřejné osvětlení 

 

Výdaje zvýšeny o 111.600,-Kč 

139.600,-Kč – Pitná voda (oprava přípojky vody k základní škole, která proběhla minulý rok, ale 

byla vyfakturovaná až letos) 

Výdaje sníženy o 28.000,-Kč 

-28.000,-Kč – Ostatní služby a činnosti soc. prevence 

 

Tímto rozpočtovým opatřením jsme sáhli do financování, schodek rozpočtu se tak zvýšil o 92.000,-

Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 6 bylo schváleno Radou městyse dne 28.7.2022. 

Příjmy zvýšeny o 648.000,-Kč 

 

Výdaje zvýšeny o 648.000,-Kč 

 

Rozpočtové opatření č. 7 bylo schváleno Radou městyse 24.8.2022- 

Příjmy zvýšeny o 73.800,-Kč 

33.800,- Kč - Dotace na informační centrum 

40.000,-Kč -  Prodej pozemků 

 

Výdaje zvýšeny o 73.800,-Kč 

 



Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 267/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 5, 6 a 7 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 3:  pro: 12      proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 5 – Navýšení příspěvku pro ZŠ 

Pan Starosta 

Základní škola žádá o navýšení příspěvku na rok 2022 o 700.000,-Kč na celkových 2.500.000,-Kč. 

 

Pan starosta předal slovo panu řediteli školy Mgr. Karlu Hasoňovi, Ph. D. 

Z předložených propočtů je vidět, že to, co škola zaplatila do konce letošního června, jsou zhruba 

stejné náklady, které škola loni platila za celý rok. 

Nárůst je také za mzdu pro psycholožku, a to je z toho důvodu, že do prosince 2021 byla její mzda 

hrazena ze státního rozpočtu. Od roku 2025 bude psycholožka zase hrazena ze státního rozpočtu, 

bude to podle velikosti škol. Teď se tedy jedná o překlenovací období roku 2022 – 2024, kdy nám 

to spadlo do financování. Od ledna 2023 se nám podařilo najít a předjednat, ve spolupráci 

s Pedagogicko psychologickou poradnou, projekt z evropského financování, ze kterého by byla 

hrazena polovina částky na mzdu naší psycholožky. 

Pan ředitel seznámil zastupitele se všemi opatřeními, kterými se snaží snižovat výdaje a zodpověděl 

dotazy. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 268/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

navýšení příspěvku pro ZŠ a MŠ Ostrov u Macochy na rok 2022 o 700.000,-Kč na celkových 

2.500.000,-Kč 

 

Hlasování č. 5:  pro: 12      proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 6 – Návrh rozpočtového opatření č. 8 

Pan starosta 

Návrh rozpočtového opatření projednal Finanční výbor 31.8.2022. 

 

Příjmy zvýšeny o 748.000,-Kč 

700.000,-Kč – Příjem z daně z příjmu právnických osob 

48.000,-Kč – Dotace na volby 

 

Výdaje zvýšeny o 748.000,-Kč 

700.000,-Kč – ZŠ a MŠ 

48.000,-Kč- Volby do zastupitelstev 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 



Usnesení 269/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

rozpočtové opatření č. 8 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 6:  pro: 12   proti: 0     zdržel se: 0  

 

 

 

K bodu č. 7 – Plnění rozpočtu 1-7/2022 

Pan starosta 

Podkladové materiály dostali všichni zastupitelé před zasedáním zastupitelstva. 

Pan starosta upřesnil některé významnější položky. 

 

Příjmy:  18.806.000,-Kč 

Výdaje:  9.484.000,-Kč 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 270/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

plnění rozpočtu městyse za období 1-7/2022 podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 7:  pro: 12       proti: 0    zdržel se: 0   

 

 

K bodu č. 8 – Zřízení VB – přípojka NN ke staré škole 

Pan starosta 

Předmětem tohoto bodu programu je zřízení věcného břemene ke kabelovým rozvodům NN ke 

staré škole – realizováno v roce 2021. Smlouva o smlouvě budoucí byla v minulosti schválená. 

Úplata za zřízení věcného břemene je 1.000,-Kč. 

Pan starosta ukázal místo na katastrální mapě a na fotografii. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy, pan starosta navrhnul usnesení. 

 

Usnesení 271/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje  

smlouvu o zřízení věcného břemene s firmou EG.D, a.s. na pozemcích p.č. 1686/1, 2/1, 4/2 a 4/3 

podle předloženého materiálu 

 

 

Hlasování č. 8:  pro: 12     proti: 0    zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 9 – Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 1689/1 - Hejnovka 

Pan starosta  

Předmětem tohoto bodu programu je schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 

1689/1 – oplocená zahrada u rodinného domu č. 187. Podkladové materiály zastupitelé obdrželi. 

Pan starosta ukázal geometrický plán a fotografii místa. 



Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 272/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 1689/1 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 9:  pro: 12  proti: 0     zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 10 – Schválení územního plánu 

Pan starosta 

Předmětem tohoto bodu programu je vydání nového územního plánu. Podkladové materiály 

zastupitelé obdrželi. Dvakrát proběhlo veřejné jednání, na základě výsledků byla územně plánovací 

dokumentace upravena podle podnětů dotčených orgánů, částečně i z řad místní veřejnosti.  

Dnes schválíme celý proces, rozhodneme o uplatněných námitkách a vydáme územní plán formou 

opatření obecné povahy. Zítra to vyvěsíme na úřední desku internetovou i kamennou. Po 15ti dnech 

od vyvěšení nabyde územní plán platnosti, čímž nahradí původní územní plán. 

Pan starosta vyjmenoval a ukázal změny, které jsou v novém územním plánu. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 273/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

ověřuje 

že územní plán není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací dokumentací 

vydanou krajem, se stanovisky dotčených orgánů a se stanoviskem krajského úřadu 

 

souhlasí 

s předloženým návrhem Územního plánu Ostrov u Macochy a výsledky jeho projednání, včetně 

způsobu zohlednění podmínek vyplývajících ze stanoviska k vyhodnocení vlivů na životní prostředí 

 

rozhoduje 

o uplatněných námitkách 

 

vydává 

Územní plán Ostrov u Macochy formou opatření obecné povahy 

 

 

Hlasování č. 11:  pro: 12     proti: 0   zdržel se: 0   

  

 

K bodu č. 11 – Zpráva o činnosti rady městyse 

Výpisy z usnesení zastupitelé obdrželi. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

Usnesení 274/XVIII: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

zprávu o činnosti Rady městyse Ostrov u Macochy od XVII. Zasedání Zastupitelstva městyse 

Ostrov u Macochy 



 

Hlasování č. 11:  pro: 12  proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 12 – Dotazy, připomínky a podněty 

 

Pan starosta 

Po schválení územního plánu budeme muset pokračovat se studií v rozvojové lokalitě. Byl bych 

rád, aby na dalším zastupitelstvu bylo vypracování studie schváleno, abychom zbytečně neztráceli 

čas. 

Rekonstrukce komunikace na ulici Sadová. K dnešnímu dni je téměř hotová dešťová kanalizace od 

trafostanice až po lesní mateřskou školku. Další dva týdny by se měla opravovat splašková 

kanalizace. Poté se začnou zasazovat obrubníky a začne se dělat ta část, která se určitě dotkne víc 

lidí, než se dotkla stavba doposud. Ve chvíli, kdy se zavře celý úsek opravované komunikace, tak to 

nebude vůbec lehké s parkováním. 

Sklad za mlaty – provedli jsme zemní práce, dnes je tam nová betonová podlaha. Do konce roku, 

doufám, že se nám to podaří dodělat až k věnci.  

Dále jsme připravovali žádosti na dotace týkající se hlavně základní školy. Fotovoltaika, kdy by se 

do budoucna zmírnila ekonomická náročnost školy zvláště energetická. Dotační podmínky ze 

Státního fondu životního prostředí nám umožňují pouze 40kW, my máme propočteno, že by se na 

školu vlezlo až 180kW. Je na zvážení, jestli z vlastního rozpočtu nedat ještě další fotovoltaiku tak, 

aby do budoucna bylo možné i komunitní využití na jiných odběrných místech než ve škole. 

Nějakým způsobem začínáme s přípravou dotace na novou multimediální učebnu a na kuchyni. Na 

kuchyň se nyní zpracovává stavební dokumentace, což bude předmětem dalších dvou měsíců. Pak 

bude možné podat žádost o dotaci. 

 

Pan starosta předal slovo panu řediteli školy Mgr. Karlu Hasoňovi, Ph.D., který okomentoval 

prezentaci o činnosti školy. 

 

Jelikož nebyly žádné další připomínky ani dotazy, ukončil pan starosta zasedání a popřál všem 

přítomným pěkný zbytek večera. 

 

Konec: 19:15 hodin. 

 

Vyhotoveno dne: 12.9.2022 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Hana Opatřilová    …........................................... 

  

 

Starosta: Ing. Ondřej Hudec    …........................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Zdeněk Vašíček  …............................................. 

  

                

                               JUDr. František Pernica  …........................................... 


